
悬空寺   悬空寺   
Hanging Temple  Hanging Temple  

云冈石窟云冈石窟
Yungang Grottoes Yungang Grottoes 

山西绝妙之旅9
7

天

晚

联络方式 : 价格  : 出发日期  :

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代        * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。   
* 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

第二天 北京 – 大同 

【九龙壁】位于山西省大同市内东街南侧，是明太祖朱元璋第十三子朱桂代王府前的
单面五彩琉璃照壁。
【华严寺】位于大同市中心的大西街，是依据佛教的七大宗之一——华严宗的经典
《华严经》而修建的，故名华严寺。
【大同城墙】是中国存较为完整的一座古代城垣建筑，为国家AAAA级景区，省级重
点文物保护单位。
酒店: 大同国宾大酒店或同级4★

（早/午/晚)

第一天 吉隆坡 – 北京
集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往上大兴机场。之后入住酒店。
酒店: 北京米佳丽呈酒店或日禾行政酒店或同级4★

（机上用餐)

• 雁北风味
• 素斋风味
• 晋商家宴
• 黄河鲤鱼
• 晋阳风味   

特点美食

当地酒店
4

五台山五台山
Mount Wutai      Mount Wutai      

Jinci TempleJinci Temple
晋祠晋祠

TOUR CODE: 9DTYN

( 云冈石窟 / 悬空寺 / 五台山 / 平遥古城 / 壶口瀑布 ) 

行程特点

•  华严寺
 (中国古建筑和佛文化的瑰宝)

•  悬空寺 (1400多年寺庙)

•  壶口瀑布 (世界上最大的黄色瀑布)

•  云冈石窟 (被列入世界文化遗产)

•  五台山 (中国佛教四大名山之一)

•  平遥古城 (2700多年历史的文化名城)

无购物

第三天 大同 – 五台山

【云冈石窟】（含电瓶车）位于山西省大同市的云冈石窟，有窟龛252个，造像
51000余尊，代表了公元5世纪至6世纪时中国杰出的佛教石窟艺术。其中的昙曜五窟
，布局设计严谨统一，是中国佛教艺术第一个巅峰时期的经典杰作。  
【悬空寺】是国家AAAA级旅游区，该寺建成于1400年前北魏后期，是中国仅存的佛
、道、儒三教合一的独特寺庙，是世界上现存建于悬崖绝壁上最早的木结构建筑群。
【五台山】最高海拔3058米，故有“华北屋脊”之称，自然风光巅峦雄旷、秀丽壮观。
五台山寺星罗棋布，腹地台怀镇更是殿宇鳞次栉比，是中国少有的寺庙集群之地。
酒店: 五台山锦绣山庄或同级4★

（早/午/晚)

第六天 平遥 – 洪洞 – 壶口 – 吉县

【广胜寺·七彩琉璃飞虹塔】是第一批全国文保。早在东汉末年，直至唐朝时阿育王
塔院改名广胜寺。此时随着唐朝建筑工艺的发展，琉璃开始用于建筑，到了明朝工
艺更加成熟，五彩斑斓，经久百年不褪色。
【壶口瀑布】（含电瓶车）是世界上唯一的金黄色瀑布、是国内唯一的潜伏式的瀑
布、移动式的瀑布、四季景色各异变化无常的瀑布、蕴涵丰富文化内涵的瀑布。 
酒店: 吉县吉州宾馆或同级4★

（早/午/晚)

【王家大院】是由静升王氏家族经明清两朝、历300余年修建而成，包括
五巷六堡一条街，总面积达25万平方米，而且是一座具有传统文化特色的
建筑艺术博物馆。【太原古县城】（不含古城内小景点门票）位于山西太
原市晋源区，创建于明洪武八年（公元1375年），距今已有六百多年的历
史，有“凤凰城”的美誉。始建于1375年，比故宫还 “年长” 31岁。当地人
都管它叫“古县城” 。酒店: 太原综改区美居酒店或同级4★

第七天 吉县 – 灵石 – 太原 （早/午/晚)

第四天 五台山 – 太原

【菩萨顶】又称大文殊院、真容院、敕改建大文殊寺、大文殊寺，位於山西五台山的
灵鹫峰上，为五台山最大的藏传佛教黄教寺院。汉族地区佛教全国重点寺院之一。
【显通寺】位于山西省五台山台怀镇北侧，是五台山规模大、历史悠久的寺院，也是
五台山五大禅处之一、全山寺院之首，与洛阳的白马寺同为中国最早寺庙之一。
【塔院寺】位于五台山台怀镇显通寺南侧，是五台山著名的五大禅处之一。这里原来
是显通寺的塔院，明代重修舍利塔后独成一寺，因院内有大白塔，故名塔院寺。
【五爷庙】是五台山香火最盛的寺庙之一。 寺内供奉的五爷就是传说中的广济龙王
菩萨，是文殊菩萨在台怀本土化、世俗化的产物，寄托着人们祈愿农作物丰收、不发
生灾害、家人健康、事事顺遂的美好心愿。
【东湖醋园】山西最为盛名的是老陈醋，而东湖醋园是山西省第一家动态展示传统与
现代老陈醋生产工艺流程和老陈醋历史文化内涵的公司化、工厂化博物馆。
酒店: 太原综改区美居酒店或同级4★

（早/午/晚)

第五天 太原 – 平遥 

【平遥古城】（含进出城游览电瓶车）游览古城墙、日升昌票号、县衙、镖局、在明
清街自由活动。位于山西的平遥古城，是一座具有2700多年历史的文化名城，是中
国目前保存最为完整的四座古城之一，也是目前我国唯一以整座古城申报世界文化遗
产获得成功的古县城。平遥旧称“古陶”，明朝初年，为防御外族南扰，始建城墙，洪
武三年（公元一三七零年）在旧墙垣基础上重筑扩修，并全面包砖。
酒店: 平遥新会馆豪华房或同级4★

（早/午/晚)

【晋祠】全称“晋祠博物馆”，位于山西太原，创建于宋代，馆长是郭保平
，是一个历史文化遗产。午餐后乘坐高铁前往北京。抵达后晚餐，后前往
机场，搭乘航班返回吉隆坡.

第八天 太原/北京丰台 - 北京大兴机场 - 吉隆坡（早/午/晚)

抵达温馨家园！

第九天 吉隆坡 （机上用餐)



Meal Highlights :

• Yanbei Cuisine 
• Vegetarian Cuisine
• Shanxi Cuisine
• Braised the Yellow River carp 
• PuYang Cuisine

(Yungang Grottoes / Hanging Temple / Mount Wutai / Pingyao Ancient City / Hukou Waterfall) 
SHANXI WONDERFUL TRIP D

N

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   
* The itinerary are subject to the �nal discretion of the local land operator.

Contact : Price : Departure Date :

Local Hotel

华严寺华严寺

平遥古城平遥古城
Pingyao Ancient City Pingyao Ancient City 

Huayan Temple Huayan Temple 

壶口瀑布壶口瀑布
Hukou Waterfall Hukou Waterfall 

Guangsheng Temple  Guangsheng Temple  
广胜寺·七彩琉璃飞虹塔广胜寺·七彩琉璃飞虹塔

TOUR CODE: 9DTYN9
7

BEIJING – DATONG Day 2

【Nine-Dragon Wall】Is a type of screen wall with reliefs of nine different Chinese dragons. Such 
walls are typically found in imperial Chinese palaces and gardens.
【Huayan Temple】is a Buddhist temple located in Datong, Shanxi, China. Huayan Temple has 
been burned down and rebuilt several times. The Mahavira Hall and Buddhist Texts Library still 
preserve the architectural style of the Liao and Jin dynasties.
【Datong's city wall】Datong's city wall was built in 1372 (early stage of Ming Dynasty, 1368-1644). 
Was designated as one of the nine military towns along the Great Wall of China, defending against 
the steppe nomads from the north.
Hotel:  Datong Ambassador Hotel or similar 4★

(B/L/D)

KUALA LUMPUR – BEIJING Day 1

Assemble at Kuala Lumpur International Airport (KLIA2) for your departure flight to Daxing Beijing. 
Then transfer to hotel check in. 
Hotel: Rezen Hotel Beijing Mijia or Beijing Rihe Executive Hotel or similar 4★

(MOB)

• Huayan Temple
(Treasures of Chinese Ancient Architecture & Buddhist Culture)

• Hanging Temple 
(Almost 1400 Years history Of Temple) 

• Hukou Waterfall
(The World's Largest Yellow Waterfall)  
• Yungang Grottoes
(Listed of World Cultural Heritage - (UNESCO)

•  Mount Wutai 
(One of the four famous mountains of Chinese Buddhism)

• Pingyao Ancient City
(Almost 2700 Years history)

Highlights :

4

No Shopping

DATONG – MOUNT WUTAI Day 3

【Yungang Grottoes】（Included 1 Buggy）formerly the Wuzhoushan Grottoes, are ancient 
Chinese Buddhist temple grottoes built during the Northern Wei dynasty near the city of Datong, 
then called Pingcheng, in the province of Shanxi.
【Hanging Temple】also called the Hanging Monastery or Xuankong Si, is in Hunyuan County, 
Datong, Shanxi Province. Built over 1,500 years ago, and suspended on the cliffs of Hengshan 
Mountain, about 50 meters above the ground, the Hanging Temple is a truly amazing feat of 
engineering and one of the world's forgotten wonders.
【Mount Wutai】Is a sacred Buddhist mountain. The cultural landscape is home to forty-one 
monasteries and includes the East Main Hall of Foguang Temple, the highest surviving timber 
building of the Tang dynasty, with life-size clay sculptures.
Hotel: Junxiu Hotel Wutai or similar 4★

(B/L/D)

PINGYAO – HONGDONG – HUKOU – JI COUNTYDay 6

【Guangsheng Temple】is a magnificent Buddhist temple built in south-central Shanxi Province 
in the year 147. The highlight of the temple is the spectacular Feihong Pagoda, the largest and 
best-preserved glazed pagoda in China. Octagonal in shape and nearly 500 years old, this 
13-storey pagoda really glimmers on sunny days.
【Hukou Waterfall】（Included Buggy Car）Is the largest waterfall on the Yellow River, the 
second largest waterfall in China, and the world's largest yellow waterfall.
 Hotel: Jizhou Hotel or similar 4★

(B/L/D)

JI COUNTY – LINGSHI – TAIYUAN Day 7

【The Wang Family Compound】Is the largest of the Shanxi Courtyard Houses. Located in 
Lingshi County, Shanxi, the fortress compound is a tight arrangement of courtyard residences.
【Taiyuan Ancient County Town】（Excluded Entrance Ticket）It has the reputation of "Phoenix 
City" since ancient times. It is the continuation of the 2500-year-old Jinyang ancient city. There are 
79 existing cultural relics buildings in the city, and 49 historical buildings listed for protection by the 
Taiyuan Municipal Government. 
Hotel: Mercure Taiyuan E Tech or similar 4★

(B/L/D)

TAIYUAN/BEIJING FENGTAI – BEIJING DAXING – KUALA LUMPURDay 8

【Jinci Temple】built to commemorate Tang Shuyu, the founder of Jin State (1033 B.C. - 376 
B.C.) and his mother, is a combination of ancestral temple sacrificial architecture and natural 
landscape. After Lunch, take highspeed train to Beijing. After Dinner, proceed to airport for your 
flight back home.

(B/L/D)
MOUNT WUTAI – TAIYUANDay 4

【Pusa Ding (Bodhisattva Top)】The Bodhisattva top is located on the Lingqi Peak after 
Xiantong Temple. The big living Buddhas of Tibetan Buddhism in China, the Dalai Lama and 
Panchen, used to speak here when they worshiped Mount Wutai.
【Xiantong Temple】Constructed during the Yongping era of the Eastern Han Dynasty (25-220), 
Xiantong Temple enjoys the longest history among all the Buddhist temples in Mount. Wutai.
【Tayuan Temple】was originally a stupa of Xiantong Temple. This stupa was originally named the 
Great White Pagoda. The name Tayuan Temple was popularized only when the stupa was 
expanded in the 5th year of the Yongle reign of the Ming Dynasty.
【Wuye Temple】was the temporary imperial palace when emperors of the Qing Dynasty came 
and made pilgrimage. But now it is the busiest temple enjoying endless pilgrims in Mount Wutai.
【Donghu Vinegar Garden】 It is a corporatization and factory museum in Shanxi Province that 
dynamically displays the traditional and modern vinegar production process and the historical and 
cultural connotation of old vinegar. The display hall of Donghu vinegar garden and the vinegar 
treatment garden have collected various vinegar utensils and farming equipment since the Western 
Han Dynasty.
Hotel: Mercure Taiyuan E Tech or similar 4★

(B/L/D)

TAIYUAN – PINGYAODay 5 

【Pingyao Ancient City】（Included Buggy Car）Visit Ancient wall、Rishengchang Former 
Bank、Xianya、Biao Ju、at Ming Qing Street free & easy。
with over 2700 years of history, keeps its authentic layout and style intactly: long ancient city walls, 
elegant residences and courtyards, vertical and horizontal streets and alleys, scattered banks, and 
escorts, all marked a prosperous county during Ming and Qing dynasties. 
Hotel: Pingyao Hotel or similar 4★

(B/L/D)

KUALA LUMPURDay 9

Arrived Home sweet home.

(MOB)


